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 Od: Bogdan Stępień 
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 email: bogdan(at)iar.pl 

Do: Minister Edukacji Narodowej 

Pani Joanna KLUZIK- ROSTKOWSKA 
Ministerstwo Edukacji Narodowej 

al. J. Ch. Szucha 25 

00-918 Warszawa 
Dnia 13 lutego 2014 r. 

TEMAT:  Wniosek o ustosunkowanie się do opinii na temat projektu zmian w ustawie KN 

 

Szanowna Pani Minister, 

Zwracam się z uprzejmą prośbą – w formie wniosku, o ustosunkowanie się do opinii na te-

mat niektórych, projektowanych zmian w ustawie Karta Nauczyciela a zamieszczonych na stro-

nie www.iar.pl - pod poniższymi odnośnikami / linkami: 

1. CZĘŚĆ I - MEN bredzi, jak Piekarski na mękach, 

 http://www.iar.pl/aktualnosci/2013-11-11_Opinia_ws_zmian_w_KN.html 

2. CZĘŚĆ II - Przez ostatnie 5 lat MEN ciągle chodziło na wagary, 
 http://www.iar.pl/aktualnosci/2013-11-19_Opinia_ws_zmian_w_KN_Czesc_II.html  

3. CZĘŚĆ III - Przed reformą Karty konieczna reforma Zasobów Kapitału Ludzkiego MEN. 
 http://www.iar.pl/aktualnosci/2013-12-04_Opinia_ws_zmian_w_KN_Czesc_III.html  

Ustawa Karta Nauczyciela powinna być zmodyfikowana i to możliwie szybko, bo posiada 

bardzo poważne błędy: logiczne i prawne (oraz …). Przedstawiony jesienią ub. roku projekt 

zmiany ww. ustawy część tych błędów usuwa, ale inne / nowe tworzy.  

Przed wznowieniem prac nad zmianami w ustawie Karta Nauczyciela proszę przemyśleć: 

a) Czy włączenie socjalu, jakim jest dodatek wiejski do wynagrodzeń będzie zgodne z prawem? 

b) Jeżeli odpowiedź - na powyższe pytanie, jest twierdząca, to czy nie powinny być ustalane 

dwa różne / oddzielne warunki osiągania średnich wynagrodzeń nauczycieli dla obszarów: 

wiejskich oraz miast do 5 tys. mieszkańców - razem, i dla obszarów miast powyżej 5 tys. 

mieszkańców? 

c) Inne – wiele innych pytań. 

Bardzo proszę o poważne - jeszcze raz, przemyślenie zmian zapisów art. 30 i 30a ww. ustawy. 

Przedstawione mi ustosunkowanie się do ww. opracowań oraz powyższych pytań - w interesie 

publicznym, upublicznię na ww. stronie internetowej. 

 

Z poważaniem, 

 /-/ 

dr Bogdan Stępień 


